
ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA DEL PLE CELEBRADA EL 
DIA 17 DE GENER DE 2003 

 
A la Vila de Montblanc, el dia 17 de gener 2003, a les 10 del vespre, es reuneix a la Sala 
de Sessions, el Ple de l’Ajuntament en sessió ordinària, sota la Presidència de l’Alcalde 
SR. JOSEP MARIA BORRÀS VIDAL i l’assistència dels Tinents d’Alcaldes Srs. 
JOSEP  ANDREU DOMINGO, GUILLEM JANÉ PUJOL, Sr. JOSEP MARIA 
COMBALIA PRATS i els Regidors Sra. NÚRIA PELAY BARGALLÓ, SR. 
CARLES CARRERAS OLLÉ, SR. XAVIER MARTÍ ESPLUGAS, SR. XAVIER 
HUGUET NAVARRO, SR. JOSEP MARIA CAMPDEPADRÓS SANS, SR. JUAN 
MOLINA DÍAZ,  SRA. MONTSERRAT FARRIOL MOIX, SR. JOAN 
VENDRELL VILA, el Sr. FRANCESC BENET RIBÉ s’incorpora a la sessió a tres 
quarts d’onze, i assistits pel Secretària accidental de la Corporació la Sra. ELISA 
FREIXAS GINÉ, que certifica. 
 
PRIMER PUNT.-  APROVACIÓ ACTES SESSIONS ANTERIORS 
 
S’aprova per unanimitat l’acta de la sessió ordinària del passat 16 de desembre i de la 
sessió extraordinària de 27 de desembre. 
 
 
SEGON PUNT.- DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS D’ALCALDIA 
 
Es dóna compte de les Resolucions d’Alcaldia sense cap més incidència. 
 
 
TERCER PUNT: DONAR COMPTE DE LES RESOLUCIONS DE LA 
COMISSIÓ DE GOVERN 
 
Es dóna compte de les resolucions de la Comissió de Govern, sense cap més incidència 
 
 
QUART PUNT: MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL (PARC 
LOGÍSTIC) 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que ja està fet el pas a nivell soterrani al darrera de 
Frape Behr, i avui en dia el poble ja té un gran polígon industrial i el parc logístic 
confirmarà el Montblanc industrial, sempre pensant en què es respecti el medi ambient. 
 
Comenta el Sr. Alcalde que votarà a favor del desenvolupament industrial del parc 
logístic.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
 

 



Vista la proposta de criteris, objectius i solucions de planejament per a la modificació 
puntual del Pla general d’Ordenació Urbana de Montblanc, que comporta l’ampliació de 
sòl urbà als plans d’en Jori , redactada per l’Arquitecte Municipal. 
 
Vist l’art. 93.4 i 94, la disposició transitòria 9ª de la Llei 2/2002, d’Urbanisme i l’art. 
125 del Reglament de Planejament, s’acorda:  
 
PRIMER: Aprovar els criteris, objectius i solucions de planejament per a la 
modificació puntual del Pla general d’Ordenació Urbana, ampliació de sòl urbà als 
Plans d’en Jori. 
 
SEGON: Exposar-los al públic mitjançant anuncis inserits en el Butlletí Oficial de la 
Província i en un dels diaris de més circulació de la província. 
 
CINQUÈ PUNT: MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL PLA PARCIAL 
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Intervé el Sr. Huguet dient que si s’arriba a un acord amb la indústria per millorar un 
accés a la mateixa indústria és el millor. 
 
Prèn la paraula el Sr. Josep Andreu dient que està bé reconèixer la bona actuació del 
GIF en quan a la rotonda.  
 
Comenta el Sr. Alcalde que per les indústries de la zona del Collet que havien de sortir 
directament a la Carretera d’Artesa era complicat i difícil. El TGV ha tingut la voluntat 
de fer la rotonda que ha estat un encert.  
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Atès que la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, en la seva sessió del dia 23 d’octubre 
de 2002 va aprovar definitivament la modificació puntual del Pla General  al sector de 
la partida Collet, entre la carretera d’Artesa i l’autopista A2, supeditant la seva 
publicació i executivitat a la presentació d’un text refós incorporant les modificacions 
especificades a l’esmentat acord: 
 
Atès que per part de l’Arquitecte Municipal ha estat elaborat el text refós, tenint en 
compte les prescripcions de l’acord de la Comissió d’Urbanisme de Tarragona, del 
Ministeri de Foment i de la Direcció General de Carreteres. 
 
Vist l’informe de Secretaria, de l’Arquitecte Municipal i legislació aplicable, s’acorda: 
 
PRIMER: Aprovar el text refós de la modificació puntual del Pla General al sector de 
la partida Collet, entre la carretera d’Artesa i l’autopista A2, constatant la seva identitat 
amb el definitivament aprovat per la Comissió d’Urbanisme de Tarragona més les 
prescripcions acordades per aquesta. 
 

 



SEGON: Trametre certificat d’aquesta resolució i tres exemplars del text refós a la 
Comissió d’Urbanisme de Tarragona, tot instant la publicació de l’acord d’aprovació 
definitiva. 
 
PUNTS D’URGÈNCIA: 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde per argumentar la necessitat d’incorporar per urgència els 
següents punts: 
 
 

- Modificació puntual Pla General i PERICH, Sant Francesc, nº 15,17 i 19 
- Moció de reprovació. 
 

S’aprova la urgència per unanimitat, entrant-se en el coneixement del fons dels 
assumptes incorporats. 
 
MODIFICACIÓ PUNTUAL PLA GENERAL I PERICH, SANT FRANCESC, 
NÚM. 15,17 I 19 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que dimecres va haver Comissions Informatives i divendres 
sense haver-ho vist és un punt que s’inclou en el Ple. Hi ha vegades que es va molt 
ràpid i altres no. Si els propietaris no volen fer cap obra no caldria anar tan ràpid.  
 
Pren la paraula el Sr. Josep Andreu dient que hi ha un error de clau en el Pla General 
enlloc de ser EU 2 ha de ser EU 1. És un tema que ha costat molt de posar-se d’acord i 
feia molts mesos que parlaven.  
 
Contesta el Sr. Huguet dient que no sap si és o no un error de clau. Ara hi ha un senyors 
que volen fer un canvi de clau i ja està. Suposo que la rapidesa és degut a què volen fer 
obres. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que la modificació de pla general implica una 
tramitació llarga fins que no arriba a Urbanisme. 
 
Intervé el Sr. Alcalde dient que no entén la urgència de la tramitació, però si és 
beneficiosa per una persona de Montblanc, endavant. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per unanimitat, adoptant-se el següent acord: 
 
Vista  la  proposta de modificació puntual del Pla General i Pla Especial de Reforma 
Interior i de Protecció del Centre Històric del  Municipi de Montblanc, de les finques 
urbanes Muralla Sant Francesc, nº 15,17 i 19, redactada per l’arquitecte Carles Tudó 
Vives. 
 
Vistos els articles 94  en  relació amb els arts. 70, 74, 78 de la Llei 2/2002, de 14 de 
març, d’Urbanisme,  22.2.c i 47.3 de la llei 7/1985, de 2 d'abril, reguladora de les Bases 
de Règim  Local, i legislació concordant. 

 



 
Vist l’informe favorable de l’Arquitecte Municipal . 
 
Vist l’informe emès pel Secretària de  l'Ajuntament i, es proposa al Ple d'adoptar el 
següent acord: 
 
PRIMER: Aprovar inicialment la modificació puntual del  Pla general i de Pla Especial 
 de Reforma Interior i de Protecció del Centre  Històric del Municipi de Montblanc 
descrita en antecedents. 
 
SEGON:  Exposar al públic aquest acord per un  termini  d'un mes, mitjançant  anuncis 
inserits en el Butlletí oficial  de  la Província, i en un dels diaris de més circulació de la 
província. 
 
TERCER: S'acorda la suspensió de l'atorgament de  llicències parcel·lació,  edificació i 
enderrocament en els àmbits  per  als quals les noves determinacions comportin 
modificacions  de  règim urbanístic. 
 
QUART: Sol·licitar els informes pertinents  als  organismes afectats. 
 
MOCIÓ DE REPROVACIÓ 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que s’està reprovant l’actitud de l’Alcalde en aquest cas, que 
s’entengui que es reprova simplement, i si tornes a passar com diu ERC es traurien de la 
Comissió de Govern les competències delegades pel Ple. 
 
Comenta el Sr. Josep Andreu que en el Ple extraordinari no es va poder introduir el punt 
d’urgència, però l’expressió d’ApM i ERC va quedar palesa. L’adopció d’una decisió 
per part de l’Alcalde perquè tingui  majoria aritmètica en les eleccions municipals no 
em sembla bé. El 27 de desembre se li va dir a l’Alcalde que reflexiones en el tema de la 
contractació de la persona, però va procedir d’acord amb el criteri majoritari de la 
Comissió de Govern. Segueix el Sr. Josep Andreu dient que lamenta que no s’hagués 
atès el prec que no té res a veure amb la persona contractada. Creu que fa temps que la 
Comissió de Govern s’ha anat esmicolant perquè en el sí de la mateixa hi ha decisions 
unilaterals per part de l’Alcaldia. 
 
Contesta el Sr. Alcalde que es va parlar sobre el tema el dia 27 de desembre i no entrarà 
en el tema una altra vegada. 
 
Sotmès el dictamen a votació, s’aprova per 8 vots a favor dels regidors del grup 
municipal de ERC i ApM i  5 en contra del grup municipal CIU adoptant-se el següent 
acord: 
 

1. Reprovar l’actitud del Sr. Alcalde en contractar una persona per ocupar un lloc 
de treball amb l’oposició de la majoria de regidors com va quedar palès en el 
passat Ple Extraordinari del passat dia 27 de desembre. 

 



2. Manifestar la inoportunitat de la contractació d’una persona significada 
políticament sense concurs opositor a 5 mesos de les eleccions municipals. 

3. L’àrea de Turisme ha estat abastament reforçada durant el darrer mandat 
municipal tant en recursos humans com en materials. Contràriament altres àrees 
d’importància per la ciutadania de Montblanc com poden ser la neteja de carrers, 
l’ajardinament, etc. no han rebut el mateix tractament . 

4. Manifestar que si emparant-se amb la majoria de la Comissió de Govern 
segueixen aquestes actituds d’imposició de criteri del Sr. Alcalde per sobre de 
l’opinió majoritària dels regidors proposarem treure totes les competències de 
Ple que foren delegades a la Comissió de Govern durant la sessió del 15 de juliol 
de 1999 

 
 
VUITÈ PUNT: PRECS I PREGUNTES  
 
Comenta el Sr. Alcalde que la depuradora ja està licitada per la Generalitat i que 
l’Agència Catalana de l’Aigua diu que el març començarà col·lectors i depuradora. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que han presentat una moció respecte a la sol·licitud 
d’ampliació de la concessió de l’aigua de l’Ebre i  encara no s’ha decidit res. Degut a les 
petites diferències entre l’equip de govern encara no s’ha acordat res respecte l’aigua. 
Hi ha un estudi que diu demanar al CAT 1800 m3, no cal demanar 2000 m3 que és allò 
que ApM va demanar. A part s’ha de millorar la xarxa, aprofitar l’aigua dels pous i 
canonades, però amb previsió de futur contractar 1500 m3 o 1800 m3 el més ràpid 
possible. 
 
Pren la paraula el Sr. Borràs dient que el Sr. Campdepadrós va fer un crit d’alerta 
respecte els m3 de concessió d’aigua del CAT, pensant amb un futur present s’ha de fer 
una ampliació, sense abandonar els cabdals propis. Montblanc està creixent. ApM 
presenta una moció demanant ampliar 2000 m3, es demana un informe a les Aigües i 
ens diuen que millor demanar 1800 m3, CiU volem 1800 m3 i ERC en volen demanar 
1500 m3. Creu que s’ha de confiar amb l’informe de les Aigües i fa un prec 
públicament perquè es pugui arribar a un acord a la Comissió de Govern  
 
Intervé el Sr. Josep Andreu dient que l’aigua és un tema importantíssim i que defineix 
polítiques, la justificació del transvasament de l’aigua de l’Ebre i el Pla Hidrològic 
Nacional es pretén justificar amb les ampliacions de concessions de l’aigua. Hi ha varis 
projectes en marxa aquí a Montblanc com el càmping per això s’ha de buscar un 
compendi entre l’aigua de l’Ebre i l’aigua de muntanya, el més fàcil es donar un tomb a 
l’aixeta.  
 
Comenta el Sr. Alcalde que les Aigües de Reus són series i formals i fan una proposta a 
llarg termini i una altra a curt termini. El més important és que hi ha ganes de solucionar 
els problemes. 
 
Intervé el Sr. Campdepadrós dient que ara tenim l’oportunitat de demanar l’ampliació 
de l’aigua del CAT.  

 



 
Pren la paraula el Sr. Alcalde dient que el càmping gastarà 500 m3 per això faig la 
proposta a l’equip de govern d’arribar a un acord en el tema de l’aigua. 
 
Intervé el Sr. Huguet preguntant si s’ha reiterat al propietari de la Torre Miquel Alfons I 
un actuació per arreglar-la. 
 
Pren la paraula el Sr. Josep Andreu dient que el proper dilluns anirà l’empresa RECOP 
a tirar a terra els trèvols que estan malament. 
 
Intervé el Sr. Huguet dient que durant el temps que ha estat a l’Ajuntament ha demanat 
la dimissió al Sr. Alcalde, al Sr. Josep Andreu i en aquest Ple ha reprovat l’actitud de 
l’Alcalde, però ApM sempre ha seguit una mateixa línia d’actuació. Del temps que ha 
estat a l’oposició demana disculpes, per si ha causat algun dany moral, i a partir d’avui 
deix de ser portaveu d’ApM. 
 
Pren la paraula el Sr. Alcalde dient que ell mai s’ha sentit ofès i que toca donar la 
benvinguda al Sr. Campdepadrós. 
 
Intervé el Sr. Josep Andreu agraint al Sr. Huguet com a portaveu d’ApM i la dedicació 
altruista del mateix per l’Ajuntament de Montblanc. 
 
 
No havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió a dos quarts de dotze del 
vespre, i per constància del que s’hi ha tractat i dels acords adoptats, s’estén la present 
acta que signa el Sr. Alcalde, junt amb el Secretaria, que certifica. 
 
 
 
DILIGÈNCIA: Per fer constar que aquesta acta consta de 3 folis números                a 
                  , ambdós inclosos. 
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